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Kort verslag bijeenkomst Dorpsraad Rockanje d.d. 12-07-2023 in het Ge@j te Rockanje   
 
Aanwezig: René van de Hoek (waarnemend voorzi5er en secretaris), Jan Hoogstad 
(penningmeester), Betsy Gouman (lid), Leen Klok (lid), Nely van de Kolk (notulist), Maarten-
Jan de Koning (lid), en Fleur Kunst (lid).     
Afwezig met kennisgeving: Frits van Luxemburg (voorzi5er) en Ferry den Hoed (lid) 
 
1. Opening    
     René opent de vergadering om 20:00 uur en heet een ieder welkom.  
 
2. a. Vaststelling verslag van de bijeenkomst van 7 juni 2023       
         Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
    b. Ac@epuntenlijst      
        De acQepuntenlijst wordt doorgenomen en hierbij wordt het volgende gemeld: 
 

Punt 60: Onze aanwezigheid op de zomermarkt vandaag heeU goede gesprekken en 
circa 25 nieuwe e-mail adressen voor de nieuwsbrieven opgeleverd.  
Punt 91: Het aantal vlaggen op deze dag viel wat tegen, maar goed om dit elk jaar op 29 
juni onder de aandacht te brengen. 
Punt 92: Het plan van de werkgroep van Ferry wordt verder uitgewerkt, maar het plan 
van de werkgroep van Leen komt zonder hulp van de gemeente nog steeds niet veel 
verder. 
Punt 96 en 99: Het is van belang om na de vakanQe de overdrachtsdocumenten in de 
gaten te houden m.b.t. de moQes die van belang zijn voor Rockanje, zoals de aula van de 
begraafplaats en het verplaatsen van de voetbalvereniging. René zal de Dorpsraad van 
Oostvoorne a5enderen op de moQe m.b.t. de de aula van de begraafplaats in 
Oostvoorne. 
Punt 97: Stand van zaken subsidie-aanvragen wordt bij agendapunt 3 besproken. 
Punt 98: Stand van zaken schouw openbare verlichQng wordt bij agendapunt 4 
besproken. 
Punt 100: groepsfoto en portre^oto’s leden zijn op de website geplaatst. 
Punt 101: De voorbereiding van de bewonersbijeenkomst wordt bij agendapunt 3 
besproken. 
Punt 102: Frits en Jan zijn in gesprek geweest met een bewoonster van de Dorpsweg en 
uitgelegd, dat wij als Dorpsraad niet kunnen bemiddelen voor individuele zaken, maar zij 
hebben wel onze hulp aangeboden, mocht dat nodig zijn, bij het opstellen van brieven 
naar de gemeente.  
Punt 103: E-mail is verzonden met de mededeling dat de kennis om een inhoudelijke 
bijdrage te kunnen leveren bij de leden van de Dorpsraad ontbreekt, maar dat wij graag 
op de hoogte gehouden willen worden. 
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Punt 104: De voorbereiding van de bijeenkomst met verenigingen wordt bij agendapunt 
3 behandeld. 
               
De acQepunten 43, 60, 92, 101 en 104 blijven staan, de overige acQepunten zijn 
afgehandeld. 

 
3. Lopende zaken (ter informa@e) 
 

• Stand van zaken subsidie-aanvraag  
   De subsidieaanvragen voor zowel 2023 als 2024 zijn ingediend en hiervan zijn ontvangst- 
   bevesQgingen ontvangen. We vertrouwen erop, dat er aandacht voor is en dat wij spoedig  
   wat horen. 
 
• Stand van zaken schouw openbare verlichQng  
   Op 19 juli staat een overleg gepland met een ambtenaar van de gemeente Voorne aan 
   Zee. De uitkomsten hiervan zullen in de volgende vergadering worden besproken. 
 
• Terugkoppeling bijeenkomst Dorpsraad Vierpolders  
    Leen en Nely zijn bij deze bijeenkomst geweest en doen verslag.  
    
• Kennismaking gemeenteraadsleden Voorne aan Zee   
   Van de gemeente is bericht ontvangen dat we na de zomervakanQe een uitnodiging  
   krijgen voor een kennismaking met leden van de gemeenteraad.  
 
• Stand van zaken organiseren bijeenkomst verenigingen   
   Afgesproken wordt om zoveel mogelijk verenigingen uit te nodigen. Dan moet er nog een  
   ruimte worden gereserveerd en een programma worden opgesteld. Wordt vervolgd. 
 
• Stand van zaken organiseren bijeenkomst inwoners Rockanje  
   René heeU op het verzoek aan de gemeente om Qjdens de inwonersbijeenkomst een 

      presentaQe te verzorgen over volkshuisvesQng een negaQeve reacQe ontvangen. De 
      gemeente stelt een eigen werkwijze te hebben en eigen keuzes te maken op het gebied 
      van communicaQe. René heeU gemoQveerd gevraagd het standpunt te heroverwegen. Als 
      er na de zomervakanQe geen posiQeve reacQe is zal de wethouder worden benaderd. 

 
4. Rooster van aKreden (vastgesteld juni 2022)  
     Het eerder vasgestelde rooster wordt besproken en akkoord bevonden. In oktober 2024 
     zullen Jan, Maarten-Jan en Nely aUreden. Eén en ander onder voorbehoud van 
     tussenQjdse aUredingen.  
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5. Opzet nieuwsbrief   
     De opzet van de nieuwsbrief wordt door de leden goedgekeurd, maar besloten wordt  
     om de tekst van de nieuwsbrief vanwege de lengte te splitsen. Deze maand wordt een  
     nieuwsbrief verzonden en de bedoeling is om de volgende begin september te verzenden.  
 
6. E-mail Dorpsraad Oostvoorne over het opstellen van een Omgevingsvisie Voorne aan Zee  
     In het gesprek met wethouder Schop is naar voren gekomen dat hij een rol ziet voor de 
     dorps-en wijkraden bij het tot stand komen van de Omgevingsvisie, voortkomend uit de  
     verplichQng uit de Omgevingswet. Alle aanwezige leden zijn posiQef over het  
     meewerken aan de Omgevingsvisie en besloten wordt deel te nemen aan de door de  
     Dorpsraad Oostvoorne te organiseren avond. 
 
     N.B.: Uit informaQe is gebleken, dat Qjdens het eerste CAO overleg geen afspraken zijn 
     gemaakt over het door Vierpolders opgestelde protocol. Wel is uitgesproken dat de dorps- 
     en wijkraden van Voorne aan Zee ieder hun eigen verantwoordelijkheid hebben. Besloten 
     wordt om aan een volgend CAO overleg met 2 leden van de Dorpsraad deel te nemen.  
 
7. Overige onderwerpen / rondvraag 
     Leen informeert ons over het project Nederwiek 3. René en Leen hebben zich  
     ingeschreven voor de nieuwsbrieven om zo de ontwikkelingen in de gaten te houden. 
      
     Leen vraagt of er al antwoord van de gemeente is gekomen op de vraag over de  
     verplaatsing  van het evenemententerrein. Omdat dit antwoord is uitgebleven, gaat René  
     de gemeente een rappel sturen. 
 
8. Volgende vergadering /slui@ng  
     De volgende vergadering van de Dorpsraad vindt plaats op 9 augustus om 20:00 uur in het  
     GeQj. 
      
     Om 21:15 uur sluit René onder dankzegging aan de aanwezige leden de vergadering. 


